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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA 
PER L'AJUNTAMENT PLENARI EL DIA 

DOS D’ABRIL DE DE 2009 
 
A la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, d’Algaida, essent les 21 hores 15 minuts del dia 2 
d’abril de dos mil nou, es reuneix l'Ajuntament Plenari en Sessió ordiària amb l'assistència dels 
Senyors: 
 
  BATLE PRESIDENT: 
   Sr. Francesc Miralles Mascaró, 
  REGIDORS: 

Sra. Maciana Ramis Oliver 
Sr. Francesc Ramis Oliver 
Sra. Maria Antònia Mulet Vich 
Sr. Pere Oliver Cirer 
Sra. Laura Miralles Capellà 
Sra. Maria Rosa Puig Oliver 
Sr. Rafael Oliver Barros. 
Sra. Mónica Nebreda Ortega. 
Sra. Antonia Oliver Bonnín 

 
El Sr. Josep Oliver Vanrell, excusa la seva assistència.  
 
assistits per mi, Cristina Bou Barceló, Oficial major de l’Ajuntament, en substitució del Secretari. 
    
 Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la Sessió i oberta aquesta pel Sr. Batle es 
procedeix a l'estudi del següent 
 
 
 O R D R E   D E L   D I A 
 
 
1r.- LECTURA I APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANT ERIOR 
 
 Llegida l’acta de la sessió del dia 5 de març de 2009, resulta aprovada per unanimitat. 
 
  

RESOLUCIONS 
 
2.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISC AL REGULADORA DE LA 
TAXA DE L’ESCOLA MUNICIPAL “FLOR DE MURTA ”. 
 
Francesc Miralles Mascaró, Batle de l'Ajuntament d'Algaida, eleva a la Corporació la següent Moció: 
 
Pertoca a l'Ajuntament Plenari la competència per a la modificació dels tributs, d'acord al que disposa 
l'article 22.2. e), de la Llei 7/1.985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
Estimant que, per a finançar les pròpies despeses ordinàries d’aquest servei és necessari acordar 
una modificació de la TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE L’ESCOLA MUNICIPAL 
INFANTIL FLOR DE MURTA, ja que  de conformitat amb el que disposen els articles 15 i següents 
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del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, es precís aprovar la modificació de 
l'oportuna Ordenança Fiscal. 
 
A la present s'acompanya: 
 
 a) Memòria de l'Alcaldia 
 b) Projecte de modificació de l'Ordenança Fiscal i tarifes 
 c) Informe favorable a la modificació del Secretari-Interventor  
 
En conseqüència proposa al Plenari que s'adoptin els acords següents: 
 
 1er. Aprovar provisionalment la modificació de la TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL 

SERVEI DE L’ESCOLA MUNICIPAL INFANTIL FLOR DE MURTA i simultàniament, 
l'Ordenança corresponent i les seves tarifes. 

 
 2on. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 

edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 

 
 3er. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 

presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
 
 4rt. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal íntegra hauran de publicar-se al Butlletí 

Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
 
 5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 

C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
 No obstant, l'Ajuntament aprovarà allò que consideri mes adequat. 
 
La Sra. Puig, portaveu del Grup Popular pren la paraula i demana si l’assegurança va inclosa a la 
nova taxa que es pretén fixar.  
 
El Sr. Batle, manifesta que l’import que han de pagar els pares en concepte d’assegurança escolar 
també es regula a la modificació de l’ordenança fiscal que es presenta aquí a aprovació. El seu cost 
és de 15 euros, però es desglossa com un import separat del de la matrícula, que en val 75.  
 
La Sra. Rosa Puig manifesta que el motiu d’aquesta pregunta és perquè ha tengut coneixement de 
que l’ajuntament ha canviat d’asseguradora i pensava que per això hi ha hagut un increment. 
 
El Sr. Batle contesta que no, no hi hagut cap canvi d’asseguradora. L’únic canvi que hi ha hagut 
fins ara ha estat el canvi de les assegurances dels cotxes municipals, però res més. 
 
Vista la moció del Batle, i a proposta de la Comissió informativa d’hisenda celebrada el passat 
dimarts dia 31 de març, el Plenari acorda per majoria, amb el vot favorable dels regidors del Grup 
Socialista (6) i l’abstenció dels regidors assistents del Grup Popular (4):  
 
 1er. Aprovar provisionalment la modificació de la TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL 

SERVEI DE L’ESCOLA MUNICIPAL INFANTIL FLOR DE MURTA i simultàniament, 
l'Ordenança corresponent i les seves tarifes. 
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 2on. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 

edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 

 
 3er. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 

presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
 
 4rt. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal íntegra hauran de publicar-se al Butlletí 

Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
 
 5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 

C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
  
3.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISC AL REGULADORA DE LA 
TAXA DE L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA  
 
Francesc Miralles Mascaró, Batle de l'Ajuntament d'Algaida eleva a la Corporació la següent Moció: 
 
Pertoca a l'Ajuntament Plenari la competència per a la modificació dels tributs, d'acord al que disposa 
l'article 22.2. e), de la Llei 7/1.985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local. 
 
Estimant que, per a finançar les pròpies despeses ordinàries d’aquest servei és necessari acordar 
una modificació de la TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE L’ESCOLA MUNICIPAL DE 
MÚSICA, ja que  de conformitat amb el que disposen els articles 15 i següents del Text refós de la 
Llei reguladora de les hisendes locals, es precís aprovar la modificació de l'oportuna Ordenança 
Fiscal. 
  
A la present s'acompanya: 
 
 a) Memòria de l'Alcaldia 
 b) Projecte de modificació de l'Ordenança Fiscal i tarifes 
 c) Informe favorable a la modificació del Secretari-Interventor  
 
En conseqüència proposa al Plenari que s'adoptin els acords següents: 
 
 1er. Aprovar provisionalment la modificació de la TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL 

SERVEI DE L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA i simultàniament, l'Ordenança 
corresponent i les seves tarifes. 

 
 2on. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 

edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 

 
 3er. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 

presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
 
 4rt. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal íntegra hauran de publicar-se al Butlletí 

Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
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 5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la 

C.A.I.B. en el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 
 
 No obstant, l'Ajuntament aprovarà allò que consideri mes adequat. 
 
El Sr. Batle, així mateix fa un breu resum del que ja es va estudiar a la Comissió, i manifesta que a 
la nova regulació de la taxa es plasmen alguns canvis importants, com poden ser la incorporació 
al pla d’estudis de dues assignatures noves i una sèrie de descomptes o bonificacions per famílies 
nombroses i alumnes que, a més d’assistir a l’Escola de Música siguin membres de la Banda de 
Música Municipal. Per això, es promouen assignatures com els instruments metall o el cant coral, 
que es bonifiquen en un 80% o inclús un 100%. 
 
Vista la moció del Batle, i a proposta de la Comissió informativa d’hisenda celebrada el passat 
dimarts dia 31 de març, el Plenari acorda per majoria, amb el vot favorable dels regidors del Grup 
Socialista (6) i l’abstenció dels regidors assistents del Grup Popular (4):  
 
 1er. Aprovar provisionalment la modificació de la TAXA PER A LA PRESTACIÓ DEL 

SERVEI DE L’ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA i simultàniament, l'Ordenança 
corresponent i les seves tarifes. 

 
 2on. Que es sotmeti a informació pública, per a un període de trenta dies, mitjançant 

edicte publicat al tauló d'anuncis i al B.O.I.B. per que els interessats puguin examinar 
l'expedient i presentar al·legacions o suggeriments. 

 
 3er. Que es doni compta al Plenari del resultat de l'exposició pública, i en cas de no 

presentar-se reclamacions l'acord esdevindria automàticament definitiu. 
 
 4rt. Que l'acord definitiu i l'Ordenança Fiscal íntegra hauran de publicar-se al Butlletí 

Oficial de la Comunitat Autònoma per a la seva vigència i impugnació jurisdiccional. 
 

5è. Que es comuniqui l'acord i l'Ordenança Fiscal a l'Administració de l'Estat i de la C.A.I.B. en 
el termini de trenta dies des de la seva aprovació. 

 
 
4.- MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT DE RÈGIM INTERN DE L’ ESCOLA MUNICIPAL “FLOR 
DE MURTA”.  
 
La regidora portaveu del Grup Popular vol fer constar prèviament que desconeixen el contingut del 
reglament, ja què tot i que a la Comissió es va lliurar una còpia del reglament a un dels regidors 
del seu grup, degut a un problema personal d’aquest no han disposat d’aquesta còpia i per això no 
han pogut estudiar-ho. Per això, gaire bé no es podran pronunciar, però demana al Batle que 
expliqui una altra vegada el que es va estudiar a la Comissió.  
 
El Batle, per la seva banda, manifesta que han decidit refondre en el reglament els documents que 
s’emetien anys anteriors, de tal manera que tot vendrà regular pel reglament, excepte, la taxa, que 
es regula a la seva corresponent ordenança tot just aprovada. A més a més, al nou reglament 
s’han estructurat els annexes i s’ha afegit algun punt, per exemple, en relació als drets d’imatge 
dels infants. Bàsicament, el que s’ha fet és:  
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1. Separar els terminis de matrícula. Els infants que ja són alumnes de l’escoleta, es 
matricularan a la 1ª setmana de juny, mentre que els infants que han de començar per 
primera vegada, es matricularan en la  2ª setmana de juny.  

2. A més, s’ha adaptat el criteris per baremar l’accés al centre d’acord amb el requisits 
imposats per la Conselleria d’educació i cultura i s’ha optat per millorar el sistema de 
baremació seguint el model que ja fan servir altres ajuntaments d’altres pobles, com per 
exemple, Sineu. Abans era més complicat i ara s’ha simplificat el sistema, i també serà 
més just.   Per exemple, s’ha afegit com a criteri de baremació, que els dos pares de 
l’infant facin feina, ja què es considera que en aquest casos els pares tenen més necessitat 
de deixar el nin a l’escoleta durant la seva jornada laboral. Després, també s’han afegit una 
sèrie de criteris a tenir en compte en cas d’empat, precisament per evitar el que va ocórrer 
l’any passat, que es va haver d’optar per “tirar una moneda a l’aire” per resoldre l’empat en 
punts que s’havia produït entre dues famílies que optaven a una plaça pel seu infant. Així, 
amb el nou reglament, en cas d’empat tendra prioritat les famílies que tenguin més punts 
en el criteris de baremació que es detallen al reglament (que duguin més temps 
empadronats a Algaida, que tots dos facin feina etc...) 

3. La resolució de matrícula es farà la 1ª setmana de juliol, de tal manera que si durant l’estiu 
es dona cap baixa, els qui hagin quedat a la llista d’exclosos accediran automàticament a 
la d’admesos per ordre de prelació. D’aquesta manera, a primer de setembre podrien ser 
admesos automàticament.  Per altra banda, si durant el curs es dona cap altra baixa, 
també podrà ser coberta automàticament per l’infant següent dels de la llista d’exclosos.  

4. El reglament també fa referència altres qüestions que ja es preveien en l’anterior, com 
poden ser, les normes d’alimentació, vestuari, material que han de dur els infants, regles 
del centre etc... 

5. Per altra banda, pel que fa a l’escola matinera, hi ha com a novetat que s’ha eliminat el 
requisits del mínim de 10 alumnes per poder presentar aquest servei. Amb el nou 
reglament el servei d’escola matinera es presentarà sempre que hi hagi una persona 
interessada, Això es degut a que, enguany, l’escoleta matinera ha funcionat ja amb menys 
de 10 alumnes i s’ha vist la necessitat d’oferir aquest servei als pares que, tot i ser pocs, 
tenien realment la necessitat de deixar els al·lots  a escola a les 7’30 h., perquè comencen 
la feina a les 8’00 h.  

6. Pel que fa a la regulació del Consell Escolar, la principal novetat és que amb el nou 
reglament hi haurà un representant dels pares per cada aula.  

 
La Sra. Rosa Puig demana, quantes places hi ha a l’escoleta i si això també es regula al 
reglament. 
 
El Sr. Batle, contesta que això no es regularà, ateses les circumstancies del moment, per Decret 
de Batlia.   
 
La Sra. Rosa Puig avança, abans de procedir a les votacions, que el seu Grup s’abstindrà, perquè 
segons ja ha dit abans, no han tengut l’oportunitat d’estudiar-ho en profunditat. 
  
Atès l’expedient tramitat a l’efecte, i a proposta de la Comissió informativa d’educació celebrada el 
passat dimarts dia 31 de març, el Plenari acorda, per majoria, amb el vot favorable dels regidors del 
Grup Socialista (6) i l’abstenció dels regidors assistents del Grup Popular (4), l’adopció del següent 
acord: 
 
Primer: Aprovar inicialment la Modificació del Reglament de règim intern de l’Escola Municipal 
“Flor de Murta”. 
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Segon: Obrir un període d’informació pública, mitjançant la publicació d’edictes al BOIB i al Taulell 
d’anuncis de la Corporació i donar audiència als interessats  per tal que en un termini de trenta 
dies puguin presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns. 
 
Tercer: De no presentar-se reclamacions ni suggeriments la Modificació del Reglament de règim 
intern de l’Escola Municipal “Flor de Murta” s’entendrà definitivament aprovada. 
 
 
5.-APROVACIÓ DE LA 2ª. PROPOSTA DEL PLA D’ACCIÓ DE L’AGENDA LOCAL 21 
D’ALGAIDA  
 
Amb l’aprovació de l’Agenda Local 21, l’Ajuntament d’Algaida concreta i inicia un compromís pel 
futur desenvolupament sostenible del municipi. Des de la nostra incorporació al cada cop més 
nombrós grup de ciutats i pobles europeus que han firmat la Carta d’Aalborg, hem treballat 
seriosament per a concretar un projecte final d’Agenda Local 21. En aquest procés hem comptat 
sempre amb la participació activa de la ciutadania del municipi d’Algaida. 
 
Resumint el que han estat anys de treball, després de l’adhesió a l’esmentada Carta d’Aalborg, es 
procedí a la realització d’una diagnosi socio-econòmica i ambiental del municipi, que fou 
completada amb un baròmetre ciutadà per tal de conèixer de primera mà les inquietuds i 
percepcions dels veïnats d’Algaida, Pina i Randa. 
 
Una vegada finalitzats aquests estudis, es convocà a tota la ciutadania algaidina en l’anomenat 
Fòrum Ciutadà, on s’escoltà al habitants del municipi i es prioritzaren i contrastaren les 
conclusions de la diagnosi i del baròmetre. 
 
El futur del municipi precisa definir-se, més enllà d’una filosofia i de les paraules, en un planificació 
i uns compromisos concrets en els diversos aspectes o sectors del desenvolupament sostenible, 
per tal d’aconseguir progressivament un municipi modern, dinàmic i habitable, mantenint el 
desenvolupament econòmic i social, però sense posar en perill l’ús futur dels recursos naturals ni 
comprometre el medi ambient i la qualitat de vida al nostre municipi. Per això, i seguint amb el 
model establert, després del Fòrum Ciutadà s’han de posar en marxa les mesures necessàries per 
assolir els compromisos assumits per l’Ajuntament. Aquestes mesures es desenvolupen en el 
denominat Pla d’Acció, el qual teniu a les vostres mans. 
 
La creació de les propostes i la seva prioritat s’han anat elaborant a partir de la iniciativa municipal 
a partir del consens i el debat dels ciutadans a través de les reunions paral·leles al Fòrum Ciutadà 
de l’AL21. 
 
Aquestes reunions s’han desenvolupat mitjançant una distribució de la població pel carrer on 
resideixen. A Algaida s’han creat 4 zones, 1 a Pina i 1 a Randa. 
 
Aquestes reunions de carrer s’iniciaren el més d’abril de 2007 i se n’han realitzat una altra ronda el 
passat mes de juny de 2008. 
 
Per tant, les accions, ja siguin per iniciativa municipal o a iniciativa d’aquestes reunions de carrer 
tenen el seu origen en la participació i consens dels ciutadans i ciutadanes d’Algaida, Pina i 
Randa. 
 
Amb tot això, es presenta a la consideració del Fòrum Ciutadà per al seu debat i aprovació. 
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Tota aquesta documentació, el Pla de Participació, el Pla de Seguiment i el Pla d’Actuació, que 
conforma el Pla d’Acció de l’Agenda Local 21 d’Algaida, es pot consultar permanentment a la web 
de l’Ajuntament d’Algaida (www.ajalgaida.net). 
 
El Sr. Batle, afegeix que el Pla de seguiment de l’Agenda Local 21, una vegada que Algaida havia 
presenta la seva 1ª proposta, ens va fer una sèrie de suggeriments per millorar-la. Segons el Pla 
de seguiment hauríem de reduir el número d’accions. Per això, en aquesta 2ª proposta, el que 
hem fet es reduir les accions (o objectius) per tal de poder fer possible el màxim d’aquestes 
accions que ens proposam amb aquest Pla. De fet, n’hi ha algunes que ja les hem aconseguides, 
com pot esser la recentment publicada Guia del nouvingut. Mentre que d’altres encara estan 
pendents. 
 
La Sra. Puig demana que, abans d’aprovar aquesta 2ª proposta de Pla d’acció, convendria 
revisar-ho i fe una actualització de les dades, ja que, com han pogut comprovar hi ha moltes 
dades desfasades. Per exemple hi ha dades del 2004-2005, que no reflecteixen la realitat actual 
del municipi d’Algaida. També s’hauria de fer una actualització de les propostes.  
 
El Sr. Batle, per la seva banda, diu que ho sap i precisament per això mateix va tenir una reunió 
amb els del Pla de seguiment i lo varen dir que el Fòrum, en aquest moment ho va aprovar 
d’aquesta manera i per tant, és normal que ara hi hagi propostes desfasades, però que ho haviem 
de deixar així, talment. Afegeix, que, el que l’objectiu de l’Agenda Local 21 és que la proposta que 
faci el municipi no sigui precisament un documents “mort”, sinó que pot implicar canvis i el qui ha 
de fer un seguiment de les “fitxes” de cada una de les accions que proposam és el Fòrum de 
l’agenda local 21.  
 
La Sra. Rosa Puig, reitera que s’hauria de modificar i que li pareix incongruent. Per exemple, hi ha 
accions relatives al Centre de dia d’Algaida i la reforma del Casal Pere Capellà que tenen dates 
d’execució que ja han passat i en realitat encara no estan aconseguides. 
 
El Sr. Batle manifesta que, el Pla d’acció que els responsables de l’Agenda Local 21 pretén que 
aprovi cada municipi no és tan estricte,  sinó que el que cal ara és aprovar-ho per donar-nos un 
any per executar-lo. Llavors, passat un any s’ha de fer balanç del que s’ha aconseguit o no, o del 
que té sentit aconseguir o no segons les circumstàncies, que poden haver canviat al llarg del 
temps. L’objectiu és que hi hagi una tendència a aconseguir accions concretes.     
    
 
Atès l’expedient tramitat a l’efecte i a proposta de la Comissió informativa d’esports, joventut i 
participació ciutadana celebrada el passat dimarts dia 31 de març, el Plenari acorda per majoria, 
amb el vot favorable dels regidors del Grup Socialista (6) i l’abstenció dels regidors assistents del 
Grup Popular (4), l’adopció del següent acord: 
 

1. Aprovar la 2ª Proposta del  PLA D’ACCIÓ DE L’AGENDA LOCAL 21 D’ALGAIDA. 
2. Trametre aquesta 2ª proposta al Comité Especialitzat insular de l’Agenda Local 21 del 

Consell de Mallorca   
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6.- INFORME FAVORABLE A LA DECLARACIÓ D’INTERÈS GEN ERAL DE L’ACTIVITAT 
“ENVASAT D’OLI”,  EXPT. 31/2009 DE SAT CASTELLITX A GRÍCOLA 
 
 
D’acord amb la sol·licitud de la SAT CASTELLITX AGRICOLA, de dia 23 de febrer de 2009, en la 
qual ens sol·licita llicència per dur a terme l’activitat d’envasament d’oli d’oliva procedent de la 
pròpia explotació agrícola, a la nau existent situada al polígon 24, parcel·la 316 d’Algaida. 
 
L'objecte del projecte és poder dur a terme l’activitat d’envasament d’oli d’oliva que es produeix a 
l’explotació agrícola de la pròpia finca. 
 
Es pretén instal·lar la maquinària necessària per poder realitzar l’activitat, i en cap cas es tracta de 
realitzar cap nova construcció. 
 
Pel fet d'estar ubicada dins sòl rústic és necessari la Declaració d'Interès General. 
 
I vists els estudis previs presentats per SAT CASTELLITX AGRICOLA i d'acord amb l'informe 
tècnic emès per l'Arquitecte Municipal de 17 de març de 2009, l'activitat per la qual es demana 
l'Interès General és una oferta que pot resultar apropiada per ajudar a mantenir l’activitat agrícola 
de la finca. 
  
És per la qual cosa que, el grup municipal socialista de l’Ajuntament d’Algaida, proposa a 
l'Ajuntament Plenari, informar favorablement la tramitació d'aquest expedient perquè la Comissió 
Insular d'Urbanisme i Patrimoni Històric declari aquesta activitat d'Interès General. 
 
El Plenari acorda per unanimitat l’adopció del següent acord: 
 
1. Informar favorablement la tramitació de l’expedient Declaració d’Interès General de l’activitat 
“Envasat d’oli”, promogut a instancia de SAT CASTELLITX AGRICOLA.  
 
2. Trametre aquest acord a la Comissió Insular d'Urbanisme i Patrimoni Històric, perquè declari 
aquesta activitat d'Interès General. 
 
 
CONTROL I FISCALITZACIÓ 
 
 
8.- ASSABENTAT ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN.  
  

Per part del Sr. Batle es dóna compte dels acords adoptats per la Junta de Govern Local 
en la sessió de 19 de març de 2009. 
  

La Corporació acorda donar-se per assabentada. 
 
 
9.- ASSABENTAT RESOLUCIONS D’ALCALDIA.  

 
Per part del Sr. Batle es dóna compte de les resolucions adoptades des de l’últim ple 

ordinari, que són les següents: 
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NÚM DATA EXTRACTE 
72 04/03/2009 Concessió bestreta a personal funcionari de carrera de l’Ajuntament   
73 04/03/2009 Autorització Tinença Animal Potencialment Perillós 
74 04/03/2009 Concessió gual Permanent al C/ Joan Alcover, 3 
75 05/03/2009 Autorització trasllat restes mortals sepultura 21 – Zona 2 Cementiri Algaida 
76 05/03/2009 Traspàs drets perpetus enterrament nínxols 373 al 376 de l Col·lectiva 3 
78 05/03/2009 Resolució proc. sancionador 02/08 en matèria de protecció dels animals que viuen 

en l’entorn humà 
79 06/03/2009 Aprovant Relació de factures Núm.4/2009 
80 06/03/2009 Traspàs drets perpetus enterrament nínxols 2,4,6 sepultura 55 – Zona 1 Cementiri 

d’Algaida.  
81 09/03/2009 Acord d’iniciació DU 10/09  
82 10/03/2009 Aprovació de la fase de contractació, del plecs i acord d’obertura de la fase de 

licitació de les obres de “Pavimentació i enllumenat del c/. de Palma”. 
83 10/03/2009 Autorització trasllat restes mortals nínxols 8 i 10 sepultura 149 – Zona 2 Cementiri 

Algaida 
84 10/03/2009 Autoritzar retirada vehicle abandonat IB8259CV 
85 11/03/2009 Trasllat de restes de Llorenç Falconer Amengual i Isabel Amengual Cañellas 
86 11/03/2009 Adjudicació provisional de les obres de Pavimentació i millora del Camí Vell de Pina 

87 11/03/2009 Traspàs dret perpetus enterrament nínxols 41 al 45 tomba 118 Cementiri Algaida.  

88 11/03/2009 Concessió Gual Permanent al C/ Tanqueta núm. 76 
89 12/03/2009 Autoritzar retirada vehicle abandonat IB9633DJ 
90 12/03/2009 Ordenant instrucció d’Expedient de modificació de crèdit per generació Fons estatal. 

91 12/03/2009 Aprovant expedient de modificació de crèdit 1/09 per generació Fons estatal. 
92 12/03/2009 Autoritzar retirada vehicle abandonat PM9933AS 
93 12/03/2009 Concessió Llicència Obertura VODAFONE A ES PORRASSAR-EXPT 3/07 
94 13/03/2009 Aprovació compte justificativa de pagaments. 
95 17/03/2009 Resolent recurs contra liquidació IBI rústica 2008 i ordenant devolució de pagament. 

96 17/03/2009 Aprovació plecs i obertura licitació de les obres de supressió de barreres 
arquitectòniques del Casal de Pere Capellà 

97 18/03/2009 Sol·licitud trasllat de restes de Jaume Puig Oliver i Margalida Ballester Capellà. 
Nínxols 5 i 6, Sepultura 90 d´ Algaida 

98 18/03/2009 Sol.licitud trasllat restes MARIA REUS CERDA, nínxol 217, Sepultura col.lectiva d´ 
Algaida 

99 18/03/2009 Aprovant Relació de factures Núm.5/2009 
100 19/03/2009 Baixa Taxa de Clavegueram 
101 20/03/2009 Autorització tinença animal perillós 
102 26/03/2009 Decret d’adjudicació definitiva de les obres de Pavimentació i millora del Camí Vell 

de Pina 
103 30/03/2009 Pagament hores neteja Miguel Llompart Vanrell mes de febrer 2009 
104 30/03/2009 Concessió Llicència Instal·lació ONTZAK VIDEOCLUB 
105 01/04/2009 Nomenament policia local Jaume Payeras Rigo 
106 01/04/2009 Decret declarant deserta la licitació del contracte d’obres de Pavimentació i 

enllumenat del carrer de Palma.   
107 01/04/2009 Baixa del Gual Permanent del C/ Esperança, 8 d’Algaida 
108 01/04/2009 Aprovant Relació de factures Núm.6/2009. 
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La Sra. Rosa Puig, portaveu del Grup Popular, demana informació en relació al Decret 106, pel 
qual es declara deserta la licitació del contracte d’obres de Pavimentació i enllumenat del carrer de 
Palma. 
 
El Sr. Batle exposa que el que ha ocorregut és que es varen convidar a quatre empreses del poble 
perquè poguessin optar a fer aquestes obres. Abans de convidar a aquestes quatre, es va fer una 
reunió amb els picapedres o empreses constructores d’Algaida capacitades per fer-la. Les quatre 
empreses que, després de la reunió, ens varen dir que estaven interessades, varen ser 
convidades formalment a la licitació. Malgrat això, arribat el termini per presentar les ofertes, cap 
n’ha presentat, ja què unes per massa feina o altres perquè no els hi sortien els números, 
finalment no els ha interessat. Segurament, aquesta obraimplica moltes partides que aquestes 
empreses haurien de subcontractar i per això resultaria més rentable a empreses més grosses. 
 
Per altra banda, la portaveu del Grup Popular també demana informació en relació als diversos 
decrets que aproven relacions de factures, interessant-se per les factures a què fan referència. 
 
El Batle contesta que en aquest moment no recorda exactament de quines factures es tracte, però 
les pot consultar ja que estan a la seva disposició. 
 
La Sra. Puig manifesta que no hi problema, que les demanarà.  
   
Finalment, la Corporació acorda donar-se per assabentada. 
 
 
10.- INFORMACIÓ MUNICIPAL.  

 
El Sr. Batle informa la Corporació dels següents extrems: 
 
1. INTERCANVI AMB EL CP ANXANETA DE MATARÓ  

El dijous 2 d’abril, han visitat el nostre poble i la Casa de la Vila els alumnes de 6è del Col·legi 
Públic Anxaneta de Mataró. 
 
Aquesta visita es fruit de l’intercanvi escolar entre el CP Pare Pou d’Algaida i aquest altra 
centre escolar de Catalunya. 
 
L’Ajuntament ha col·laborat amb el centre escolar d’Algaida i se n’ha fet càrrec del dinar 
d’aquests infants. 
 
A més de la visita a la Casa de la Vila, també han visitat el Santuari de Cura amés d’altres 
llocs d’interès del nostre Municipi. 
 

2. PLA PARCIAL DES PORRASSAR  
El passat divendres 27 de març, la Comissió Insular d’Urbanisme del Consell de Mallorca va 
aprovar definitivament el Pla Parcial des Porrassar d’Algaida amb les següents prescripcions: 
 S’han de tenir presents les limitacions que estableix la Llei 37/2003, de 17 de novembre, 

del renou. 
 S’han de complir les mesures correctores i el Pla de vigilància ambiental de l’Estudi 

d’impacte ambiental. 
 Respecte de l’enllumenat públic s’ha de complir la Llei 3/2005, de 20 d’abril, de protecció 

del medi nocturn de les Illes Balears. 
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 S’ha de complir la Llei 1/2007, de 16 de març, contra la contaminació acústica de les Illes 
Balears. 

 En la gestió dels residus de construcció, s’ha de complir el Pla Director Sectorial per a la 
Gestió dels Residus de Construcció - Demolició, Voluminosos i Pneumàtics Fora d’Ús de 
Mallorca. 

 S’ha de respectar l’amplada de 6 metres en el vial d’entrada des de Llucmajor, la Ma-5010 
 Seran a compte dels promotors les despeses proporcionals en funció de les capacitats de 

població previstes a les Normes subsidiàries i al present Pla Parcial pel Sòl Apte per a la 
urbanització, resultants de l’execució del “Projecte de Millora de l’abastament d’aigua al 
terme municipal d’Algaida”, aprovat pel Consorci d’Aigües d’Algaida” 

 S’haurà d’acreditar la concessió definitiva del subministrament d’aigua 
 

3. CONSELL DE COORDINACIÓ DE LA POLICIA LOCAL DEL PLA 
El passat dijous 26 de març va tenir lloc a la seu de la Mancomunitat Pla de Mallorca la 
primera sessió del Consell de Coordinació de la Policia Local del Pla. 
 
En aquest Consell es varen exposar els objectius de la Conselleria d’Interior pel que fa a la 
Policia Local al Pla de Mallorca i aquests són: 
 

- Millorar els equipaments i recursos de la policia local 
- Assolir el servei de Policia Local les 24 hores als pobles del Pla de Mallorca. 
- Coordinar els serveis i els recursos 

 
4. VISITA DE LA CONSELLERA D ’EDUCACIÓ 

Igualment, el passat dijous, la Consellera d’Educació del Govern, la Sra. Bàrbara Galmés, va 
visitar l’Escola Municipal d’Infants i el CP Pare Pou. 
 
En el transcurs de la visita es va fer un seguiment dels tallers familiars que s’organitza la 
Conselleria d’Educació amb la col·laboració del nostre Ajuntament, a més de conèixer les 
inversions que s’han de realitzar a l’Escola Municipal d’Infants gràcies a la subvenció de 
222.000 euros de la Conselleria d’Educació i ens va informar de l’estat de desenvolupament 
de l’obra de reforma i ampliació del CP Pare Bartomeu Pou. 
 
Ens va confirmar que aquesta obra es contractarà i es començarà a executar l’any 2009. 
 

5. ESCOLA D ’ESTIU DEL CP PARE POU 2009 
Enguany l’Ajuntament s’encarregarà d’organitzar l’Escola d’Estiu dels alumnes del CP Pare 
Pou. 
 
A més de l’Escola d’estiu de l’Escoleta, organitzarem l’Escola d’Estiu del CP Pare Pou degut a 
que l’Ajuntament es podrà presentar a la convocatòria de subvencions del SOIB de la 
Conselleria de Treball. 
 
Amb la subvenció que esperam rebre podrem pagar als monitors i davallar el preu de l’escola 
d’estiu respecte l’any passat. 
 
D’aquesta manera esperam ajudar a l’economia de les famílies del nostre municipi, sobretot, 
en aquests moments de crisi. 
 

6. CLUB D ’ESCACS DIMONIS D’ALGAIDA  
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El passat dissabte 21 de març, el Club d’Escacs Dimonis d’Algaida es va proclamar Campió de 
Mallorca per equips. 
 
Des d’aquí volem donar l’enhorabona als membres del Club i desitjar-los el millor pel 
Campionat de Balears. 
 

7. NETEJA DEL CAMÍ DE LA PAU DE CASTELLITX  
El passat dijous 12 de març, la brigada de manteniment de l’Ajuntament es va encarregar de 
netejar un tram del camí de la Pau de Castellitx, al seu pas per les cases de Son Coll Vell. 
 
Aquest camí estava tallat per la vegetació i per l’abocament de pedres. Després de la jornada 
aquest camí ha esdevingut practicable i comunica des del Camí Vell de Porreres a l’antiga 
Parròquia de La Pau de Castellitx.  

 
 
11.- PRECS I PREGUNTES.                    
 
El primer lloc, la portaveu del Grup Popular manifesta que hi ha alguns pares que els han fet 
arribar una queixa en relació a la mancança de vigilància policial a les hores d’entrada i sortida de 
les escoles.  
 
El Batle manifesta que la Policia hi va sempre, excepte en alguna ocasió puntual quan sorgeix una 
qualque altra feina que no es pot ajornar per cap altre ocasió. No obstant, també s’ha de tenir en 
compte que no tots els dematins hi ha tres municipals de guàrdia, per la qual cosa, els dies que 
només n’hi ha dos de guàrdia, prioritzen els creuers, quedant, potser, les altres zones desateses. 
 
En segon lloc, prega que les comissions, envers de ser a les 9.30-9.45 del vestre, siguin un poc 
més prest, per exemple a les 8.30h.  
 
El Batle contesta que sí. De fet a tothom li va millor un poc més prest i que les darreres s’havien 
fet més tard perquè alguns membres tenien altres reunions o eren de viatge. Malgrat això, en 
principi es faran a les 8.00-8.30 hores del vestre.   
   
   
I no havent-hi més assumptes a tractar el Sr. Batle aixecà la sessió essent les vint-i dues hores i cinc 
minuts, de tot això  n’estenc la present acta que com a Oficial major,  en substitució del Secretari, 
CERTIFIC: 


